



Referat fra F2F møde d. 20.02.2019

Sted: Madam Bagger, Korsør

Deltagere: Per Rethmeier (PR), Jørgen Falk (JF), Randi Pedersen (RP), Susanne Tillge (ST), Marianne Buur Røjgaard (MBR), Annette Jakobsen (AJ) og Morten Lundby Mikkelsen (MLM)

Fraværende: Ingen.

1. Valg af mødeleder.
 - JF foreslået. Han accepterede opgaven.
2. Godkendelse af dagsorden.
 - Dagsorden godkendt med følgende ændringer:
 - Pkt. 7 h. og i. slås sammen til pkt. 7 h.
 - Pkt. 11 a. og 11 b. samles og flyttes til nyt punkt 7 i.
 - Pkt. 11 d. flyttes til nyt punkt 6 g.
 - Pkt. 11 c. Korrigeres til "Opdrætterudvalg" og bliver Pkt. 11 a.
 - Nyt pkt. 11 b. – Internetopkobling (MLM)
 - Nyt pkt. 11 c. – Billeder på hjemmeside (JF)
 - Nyt pkt. 7 j. – Racedysten (AJ)
 - Nyt pkt. 6 h. – Extended breed standard – FCRS (PR)
3. Godkendelse af referat fra sidste møde.
 - Godkendt og underskrevet.
4. Post til Flatcoated.
 - a. NM-2018 (Evaluering, Per & Randi), NM-2019 12.10-13.10. skype 28.02
 - PR orienterede om NM og punktet blev drøftet. PR og RP har skypemøde den 28/2-19 med evaluering af seneste NM.
 - Det skal laves opslag om NM 2019 på hjemmeside, facebook m.m. snarligst for at give folk tid til at planlægge deltagelsen. Ansvarlig: **MLM**



- b. DKK Repræsentantskabsmøde d.16.03.2019, Per & Jørgen.
- Punktet kort drøftet. PR og JF deltager fra RL.
- c. Møde mellem racerne, hvem og hvornår, vi skal indkalde.
- Punktet blev drøftet. Det afholdes på Fjelsted Skovkro og PR, MBR og RP deltager fra RL.
 - Der skal findes datoer ASAP – Ansvarlig: **PR**
 - Mulige emner der skal drøftes skal sendes til PR seneste 25/2. Ansvarlig: **Alle i RL**
- d. Gennemskrevet kvalifikationsreglement, vedtaget af racerne.
- Punktet blev drøftet. Det opdaterede reglement med markering af ændringer sendes rundt til RL. Ansvarlig: **MLM**
5. Orientering om racens økonomi. (Per/Morten)
- PR gav et kort resume. Der arbejdes intenst på at få flyttet konto med mere til den nye kasserer.
6. Sager til debat.
- a. Privattræning, holdning, retningslinjer på hjemmeside
- Punktet blev drøftet. Det blev besluttet at opdatere retningslinjerne for træning og lægge dokumentet på hjemmesiden. Ansvarlig: **MLM**
- b. Træningsudvalg, Udstillingsudvalg.
- PR orienterede om tankerne bag.
 - JF blev udvalgt til at være raceledelsens træningskoordinator.
 - ST blev udvalgt til at være raceledelsens udstillingskoordinator.
- c. Telefonmøde via skype?.
- PR fremlagde et ønske om at afholde fremtidige telefonmøder via Skype. Ikke alle kender Skype, men det opfordres til at man prøver at sætte sig ind i det, så det kan afprøves. Ansvarlig: **Alle i RL**
 - Der sendes et link rundt til hvor man finder skype. Ansvarlig: **MLM**



- d. NM-2020 Hvor vi er arrangør (Prøveleder, terræn)
- Det blev diskuteret, og det blev besluttet at afvente evalueringen d. 28/2 inden man beslutter nærmere om hvor og hvordan.
 - Der nedsættes en arbejdsgruppe til at planlægge arrangementet. Der forhøres rundt blandt mulige kandidater. Ansvarlig: **RP**
- e. Efterårs WT Jylland, dommer? (Brix prøveleder)
- Punktet blev drøftet. Man er godt med, med planlægningen, men der mangler dommere. Der skal kontaktes dommere. Ansvarlig: **PR**
- f. Åben A/Vinder A, dommer. (Tjele/Favrskov)
- PR orienterede om mulighederne. Der er mulighed for en åben A i Jylland til november og en på Lolland i januar. Desuden evt. mulighed for en AC-prøve på Sjælland og i Sønderjylland.
 - Vedr. åben A skal det overvejes om der skal etableres et samarbejde med Norge.
 - Der skal inviteres dommere. Ansvarlig: **PR**
- g. Alex Faarkrog punkt a, hvad gør vi og hvem.
- Med baggrund i årsmødets beslutning sendes Alex Faakrogs oversatte artikel ud til dommerne. Ansvarlig: **PR**
- h. Extended breed standard fra Flatcoated Retriever Society
- PR viste hæftet frem og fortalte kort om det. Det blev drøftet om man kunne oversætte den og tilpasse den FCI. FCRS kontaktes vedr. rettigheder og om muligheden for at lave en tilpasset dansk FCI udgave. Ansvarlig: **PR**
7. Sager til beslutning.
- a. Prokura til kassereren (Morten)
- MLM Orienterede om behovet. OK, underskrevet af RL.
- b. Mobilepay (Morten)
- MLM orienterede om økonomien og mulighederne i mobilepay. Bred enighed om at det skal etableres. Ansvarlig: **MLM**



- c. Forretningsorden til underskrift (Per)
- PR orienterede om forretningsordenen. Tvingende nødvendig for at kunne skifte kasserer. Første udgave underskrevet. Forventes opdateret og tilpasset til næste møde.
- d. Forårs WT Sjælland (Randi informerer)
- RP orienterede om status.
 - Der kommer UWT.
 - Der er mulighed for at købe mad til arrangementer, men det skal bestilles og betales forud. Pris: 45,- pr. kuvert.
- e. Forårsarrangementet på Fyn (Annette Informere)
- AJ orienterede om status.
 - Der grilles pølser til frokost.
 - Der er fællesmiddag lørdag aften ved mindst 15 tilmeldte.
 - Der arrangeres fælles morgenmad søndag.
- f. Jubilæums udstilling ved Karup i Juli (Per informerer om plan)
- PR orienterede om arrangementet som ligger d. 19-20-21 juli.
 - RL har ikke kapacitet til at arrangere det, så der søges medlemmer til at afvikle arrangementet. RL finder dommer. Ansvarlig: **RP**
- g. Efterårsarrangement Sjælland, dommer? (Susanne T)
- ST orienterede om status.
 - Udstillings-PC sendes med derover. Ansvarlig: **MLM**
 - Der skal spørges dommere. Ansvarlig: **PR**
- h. Trænings- & Udstillingstilbud Nybegynder/begynder(bilag vedlagt)
- PR orienterede om tankerne bag og om hans forarbejde. Bred enighed om at det er et godt tiltag. Deltagergebyr for 6 træningsgange sættes til 350,- kr.
 - Dette koordineres med den lokale region og aftalen sendes på mail til den lokale regionsleder. Ansvarlig: **PR**
 - Der skal laves reklameopslag for arrangementerne: Ansvarlig: **RP & MBR**
 - Retningslinjerne for træningerne opdateres. Ansvarlig: **MLM**



- i. Hjemmeside, Facebook, fotograf, betaling Kennel, Hvalpeliste.
 - PR orienterede. Der ønskes en tovholder for de forskellige platforme. MLM blev tildelt den rolle.
 - For at få mere liv på hjemmesiden og vist hvad vores arrangementer går ud på skal der udpeges en fotograf til alle arrangementer, så vi får billeder til både "Retrieveren", men også vores egen hjemmeside. Der etableres et drev i "skyen" hvor billeder uploades til. Ansvarlig: **MLM**
 - Der skal arbejdes på at komme på Facebook. Administratorer for indhold på Facebook bliver MBR og MLM. Ansvarlig: **RP**
 - Kennellisten på hjemmesiden gøres gratis ud fra deisen at det er ønskeligt at have ALLE kenneler med på vores hjemmeside. Er kennelerne oprettet hos os, giver det os også mulighed for at kontakte dem i forbindelse med arrangementer osv. Der skrives et opslag på hjemmesiden og retrieveren, hvor kenneler opfordres til at kontakte RL med deres kontaktoplysninger. Ansvarlig: **RP**
 - Hvalpelisten opdateres med nye layout, så der kan indsættes billeder m.m. Der vil fortsat være gebyr på annoncering af hvalpe. Vilklårene for optagelse på hvalpeliste 1 / 2 tages op til fornyet overvejelse. Webmaster kommer med et forslag til nyt layout. Ansvarlig: **MLM**

- j. Racedysten
 - AJ mindede om at man i god tid skulle få sat hold og minde om arrangementet. Der findes en tovholder til hver af de 3 regioner, hvor man kan melde sig, hvis man ønsker at deltage. Der afholdes udtagelse hvis der er flere end der er plads til. De mulige tovholdere kontaktes og spørges om de vil tage opgaven. Ansvarlig: **JF**
 - Der laves opslag på hjemmesiden. Ansvarlig: **MLM**

8. Orientering fra/til DRK.
 - PR orienterede om at der fra DRK er givet midlertidig tilladelse til at benytte startpistoler og dummyskydere til prøver, indtil brugen af haglggevær er endeligt afklaret med politiet og justitsministeriet.

9. Stof til Retrieveren og hjemmesiden.
 - a. Randi har fremsendt datoer for sidste frist for indsendelse.
 - HUSK skæringsdatoer for at fremsende materiale. RP har fremsendt mail med datoerne.



10. Evaluering af mødet.

- Ingen kommentarer.

11. Eventuelt.

a. Opdrætterudvalget (RP)

- RP orienterede om hvad de skulle videre med, samt at der fortsat er plads til flere medlemmer.

b. Internetopkobling (MLM)

- MLM orienterede om muligheden for at købe en lille 3'router og et dataabonnement, til at bruge til udstillingerne. Der var enighed om at det er en fornuftig løsning. Ansvarlig: **MLM**

c. Billeder på hjemmesiden (JF)

- JF efterlyste billeder af bestyrelsesmedlemmerne på hjemmesiden. MBR følger op på om de er fremsendt, og MLM følger op på om de er modtaget. Ansvarlig: **MBR & MLM**

12. Foreløbige dagsordenspunkter til næste gang.

- Pt. Ingen.

13. Dato og sted for næste møde.

- Fjelsted Skovkro den 10/4-2019 kl. 18.00

Referat: MLM

[Handwritten signatures in blue ink]